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Utöka och utveckla arbetet med stadsdelsmammor 

Under den föregående mandatperioden initierades arbetet med stadsdelsmammor i Rågsved. 

Ett lyckat arbete för att fler kvinnor som står långt i från arbetsmarknaden.  

Vi vill se fler jobb inom välfärden och samtidigt utöka det framgångsrika arbetet med 

stadsdelsmammor som arbetar uppsökande mot kvinnor som står långt ifrån 

arbetsmarknaden.  

Arbetet med Rågsveds stadsdelsmammor har varit väldigt framgångsrikt och vi vill se att 

arbetet permanentas. Stadsdelen ska se över möjligheten till att öppna upp ett kvinnokafé i 

Östberga Kulturhus med liknande koncept som exempelvis ”Yalla-trappan” för att skapa 

vägar in i arbete och egenförsörjning för kvinnor i Östberga. Vi vill öka antalet 

stadsdelsmammor och utöka verksamheten till exempelvis Östberga och Hagsätra. 

Med anledning av detta vill vi fråga förvaltningen: 

 

1. Hur har arbetet med Stadsdelsmammorna sett ut under året och har man tagit in fler 

kvinnor inom ramen för programet? 

2. Kommer stadsdelen utöka antalet stadsdelsmammor? 

3. Vilka möjligheter finns det att utöka stadsdelsmammor till Östberga och/eller 

Hagsätra?  

 


